
中国
CHINA

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

Tour Code:
G.1.15 CSX

 ZHANG JIA JIE

张家界
8天DAYS 6晚NIGHTS

Night Tour of Phoenix Ancient Town
夜游凤凰古镇

New Instagrammable Spot ~ Zhangjiajie 72 Strange Building
新网红打卡点~张家界72奇楼

Tianzi Mountain
天子山景区

天门山景区
Tianmen Mountain

张家界 大峡谷玻璃桥
Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge

Whole journey stay Local 5    Hotel
全程入住当地 5   酒店

精粹程行
H I G H L I G H T

Hunan Cuisine
湖南风味

Tujia Ethnic Cuisine
土家风味

Miao Cuisine
苗家风味

Seafood Buffet Dinner
海鲜自助晚餐

Mushroom Cuisine
蘑菇风味

特选 食膳
Special Cuisine



Tour Code: G.1.15 CSX 603-8060 1199

8天6晚8天6晚

张家界张家界
长沙 / 凤凰 / 张家界长沙 / 凤凰 / 张家界

（机上用餐/午/晚）1 吉隆坡 长沙 常德

（早/午/晚）7 长沙 吉隆坡

集合于吉隆坡国际机场，飞往湖南 - 长沙。

柳叶湖公园
常德大小河街

2 常德 凤凰古城 吉首 （早/午/晚）

3 吉首 张家界 （早/午/晚）

6 张家界 长沙 （早/午/晚）

4 张家界 （早/午/晚）

5 张家界 （早/午/晚）

8 抵达吉隆坡 （-/-/-）

凤凰古城 [沱江泛舟] [石板街] [北门城楼] [万民塔] [沙湾景区] [虹桥艺术楼] [夜游古城] 
凤凰被誉为“中国最美丽的小镇”, 是一个以自然美景、丰蕴历史、多彩的民族风情, 以及夜景而闻名的小县城。

简牍博物馆
（周二闭关）

博物馆, 游客可以探索一系列保存完好的竹简和木简, 以及可以深入了解中国古代文明、书法和文学的文物和展
品。

天门山景区 [凌霄台] [鬼谷栈道] [玻璃栈道 (含鞋套)] [天门洞(含单程扶梯)]
天门山索道是世界上最长的高山客运索道。索道全长7455米, 高度差 达1279米。
※天门景色受天气影响较大。如遇冬季, 游览方式和景点可能会根据景区通知更改。

张家界大峡谷 [峡谷玻璃桥 + VR体验 + 高空滑索 + 彩虹广场 + 游船]
它以其深邃而壮观的峡谷而闻名, 拥有壮丽的景色和一系列自然景点。张家界大峡谷的主要看点是世界上最长
最高的玻璃桥, 被称为张家界大峡谷玻璃桥。
※如玻璃天桥遇天气或其它原因关闭, 将无法游览。 

军声画院 画院是以砂岩画专题展厅, 素有“砂岩画艺术殿堂”之称。砂石画是以沙、石、植物等天然材料为画材。

张家界森林公园 [金鞭溪] [水绕四门]

天子山景区
(含缆车)

[百龙电梯] [后花园] [天下第一桥] [迷魂台] [哈利路亚山] [十里画廊 (含来回小火车) ] [采药老人] [三姐妹峰] [金鞭
溪] [水绕四门]
武陵源风景名胜区著名的世界自然遗产地。武陵源最壮观的山峰, 以云海、月光、日照、冬雪四绝着称。它以其令
人叹为观止的自然美景而闻名, 尤其是电影“阿凡达”中浮山的灵感来源是独特的柱状岩层。

国金中心 网红打卡地

长沙洋湖湿地公园 湿地公园, 是位于中国湖南省长沙市的湿地自然保
护区。洋湖是 一个以其多样化的生态系统和风景
秀丽而闻名的大型淡水湖。

黄兴路步行街 长沙的主要商业街, 拥有许多本地品牌的时尚产
品和餐饮。

七十二奇楼 网红打卡地。
土家风情园 风情园是展示土家族传统习俗和传承的文化景点。

抵达温暖家园。
※行程可能会以最终确定的航班而前后调动。

送往机场, 搭乘客机返回吉隆坡。

驱车途径九曲十八弯公路

天门狐仙秀 [自费项目]

坡子美食街

配合项目：

黄龙洞景区 （船游 + 电瓶车）
**如果时间允许的话，可以自费参加：

天门狐仙秀 人民币：350元 /人

常德

张家界

长沙

凤凰古镇 In

Out

湖南省



Tour Code: G.1.15 CSX 603-8060 1199

Compulsory Item:
HuangLong Cave Scenic Area（Boat Ride + Buggy）
**If time permits, Optional tour to enjoy:
 "Tianmen Fox Fairy" Performance RMB 350/pax

8 DAYS 6 NIGHTS

ZHANG JIA JIE
CHANGSA / FENGHUANG / ZHANGJIAJIE

(MOB/L/D)1 Kuala Lumpur Changsha Changde

(B/L/D)7 Changsha Kuala Lumpur

�����������������������������������������������
���
���������
����	��������

�������������������
※Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.
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�������������������� [Boat Ride Tuojiang] [Stone Street] [North Gate Tower] [Wanming Pagoda] [Shawan Scenic] [Hongqiao 
Art Building] [Night Tour of Phoenix Ancient Town]
Phoenix, praised as “the most beautiful town in China”, is a small county town renowned for its natural beauty, 
rich history, colorful ethnic customs, and amazing night scenery.

�������������
������������������� Visitors can explore a collection of well-preserved bamboo and wooden slips, along with artifacts and exhibits 

that provide insights into ancient Chinese civilization, calligraphy, and literature.

���������������� [Lingxiao Platform] [God Buddha] [Guigu Cliffside Path] [Glass Skywalk] [TianMen Cave (Include One Way 
Escalator)] 
The cableway has a total length of 7455 meters and a height gap of 1279 meters.
※The scenery at Tianmen Mountain is dependent on the weather conditions and is beyond control.
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[Glass Bridge+VR Experience+Zipline+Rainbow Square+Boat Ride] 
It is known for its deep and dramatic canyon, which offers stunning views and a range of natural attractions. The main 
highlight of the Zhangjiajie Grand Canyon is the world's longest and highest glass-bottomed bridge, known as the 
Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge. This transparent bridge spans across the canyon, providing visitors with an 
exhilarating experience and breathtaking views of the surrounding landscape.
※Glass Bridge: Due to unpredictable weather and 
unforeseen circumstances, the attraction will be closed.
condition, will be replace by Yunshanping. 
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It is a special exhibition hall of sandstone painting, known as the "Sandstone Painting Art Palace". Sand and 
stone painting is made of natural materials such as sand, stone and plants as painting materials.

����������������������� Park is a cultural attraction that showcases the traditional customs and heritage of the Tujia ethnic minority
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[JinBianXi ] [ShuiRaoSiMen]
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[Bailong Lift] [Backyard Garden] [The Rocky Natural Bridge] [Ecstasy Terrace] [Hallelujah Mountain] [Ten 
Miles Gallery (Include Return Mini Train)] [Old Man Gathering Herbs]
Natural Reserve is a part of Wulingyuan Scenic and Historic Interest Area, the natural heritage of the world. The 
most stunning peaks in Wulingyuan, and it is well-known for the four wonders - the Sea of Clouds, the Radiance 
of the Moonlight, the Rays of Sunshine and the Snow in winter. It is known for its breathtaking natural beauty, 
particularly the unique pillar-like rock formations that inspired the floating mountains in the movie "Avatar." The 
park is characterized by lush forests, deep canyons, and stunning panoramic views.
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It is a wetland nature reserve located in Changsha 
City, Hunan Province, China. The park is situated 
around Yanghu Lake, a large freshwater lake 
known for its diverse ecosystem and scenic beauty.
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3 Jishou ZhangJiaJie (B/L/D)

6 ZhangJiaJie Changsha (B/L/D)

4 ZhangJiaJie (B/L/D)

5 ZhangJiaJie (B/L/D)

8 Arrived in Kuala Lumpur (-/-/-)

2 Changde Phoenix Ancient Town Jishou (B/L/D)

Changde

ZhangJiaJie

Changsha
Phoenix Ancient Town

In

Out

Hunan



NOTES 中国CHINA

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所
变动，本社将另行个别通知。

2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级

分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权力

，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary ststed in the brochure are subject without prior notice. Any changes after booking 
shall be advised accordingly.

2. The sequence of otonerary, meal and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour bues are arranged based on group size. Every pasenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it 

shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the 

indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type nad category allocated shall depend on the hotel’s room availability and arrangement, and is not predetermined by the 

Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour 

members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to 

rearrange, change or abandon the tr itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term and conditions.
12. An international passport r other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to 

country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

附带条约

DEPARTURE DATE

TERMS & CONDITION

VISA FEE
签证费

TRAVEL INSURANCE
旅游保险

DEPARTURE DATE
出发日期

TOUR FARE
团费

AIRLINE
所用航空

REMARKS
备注

603-8060 1199


